
Postpensjonistene i Hordaland  

Referat fra årsmøte på Terminus 03.03.2025 

 

Det møtte 32 medlemmer. 

Leder ønsket velkommen. Hun spurte om det var merknader til innkalling og 

dagsorden. Det var det ikke, og den ble enstemmig godkjent. Foreslo seg selv som 

dirigent og Elin som referent. Godkjent. 

Til å signere årsmøteprotokoll ble foreslått Asle Nilssen og Åse Stubsve. Godkjent. 

• Årsberetningen ble gjennomgått punkt for punkt. Den ble enstemmig godkjent. 

• Regnskap for 2024 ble enstemmig godkjent. 

• Arbeidsplan 2025 ble enstemmig godkjent. 

• Budsjett for 2025 ble tatt til etterretning. 

Det var ikke registrert innkomne forslag til behandling på årsmøte. 

Valg av nytt styre, revisorer og valgkomite ble enstemmig vedtatt.: 

Styrets sammensetning for 2025 blir slik: 

Eli Ludvigsen   Leder    Valgt for 1 år 

Kjell Aadland     Nestleder   Valgt for 2 år 

Elin Prestøy Olsen      Sekretær           Ikke på valg 

Stein Helge Olsen            Økonomiansvarlig   Valgt for 2 år 

Kjell Thorsheim                   Styremedlem   Ikke på valg 

Bård Marthinussen              Styremedlem         Valgt for 2 år 

Anne Gerd Sivertsen           1. varamedlem   Valgt   for 1 år 

Espen J. Prestøy                  2. varamedlem   Valgt for 2 år 

 

Revisorer: 

Sigrid Aske               Valgt for 2 år 

Grete Kolberg   Ikke på valg 

Tormod Sandnes      Ikke på valg 

 

 

 

 



Valgkomite: 

Stig Eriksen                     valgt for 2år 

Per Egil Lothe                  ikke på valg 

Karin Aga Kjærgaard      ikke på valg 

 

Eli takket av Brigt Skeie, Sonja Bjerkaker og Giske Rosnes som gikk ut av styret etter 

mange år. De ble alle overrakt en fin blomsterbukett.  

Etter at møte var hevet kom Vigdis Ravnøy fra Pensjonistforbundet og snakket om 

hva de er opptatt av. Hun oppfordret også alle til å melde seg inn i lokale lag av 

Pensjonistforbundet. Nesten alle bydeler har opprettet lokale lag. Det er valg til 

høsten: Ravnøy oppfordret oss alle å være med på å påvirke politikerne, og stemme 

ved Stortingsvalget. 

Som avslutning på et godt gjennomført årsmøte, fikk vi servert en koldtallerken og 

brød m kaffe til. Nydelig mat! 

. 

Så var det loddtrekning, før møte ble avsluttet kl.14.20. 

 

                       Elin 

                       Sekretær 

 

 

                    

 

 

 

 

 

 

 


